
Andelsboligforeningen Naverparken 
 

Referat fra bestyrelsesmøde den18/11 2009 kl.19.00 
Mødested.: Lars 
Deltagere.: Freddy,Helle,Lars,Jette,Anni 
Afbud.:Mogens 
Referent.: Jette 
 
 
Dagsorden: 
1. Godkendelse af referat 
Referatet blev godkendt. 
 
 
2. Siden sidst. 
a) Ang. vores låneomlægning ligger sagen lige nu hos advokat K.M.J.,Lars har skrevet et brev til 
andelshaverne, men vi afventer svar fra K.M.J.inden vi udsender dette. Fremadrettet vil vi sørge for 
at afstemning omkring foreningens økonomi foregår skriftligt. 
3.  
b) Vedr. skift af forsikring i afdelingen til Danica forsikring , har vi i dag underskrevet papirerne på 
vores opsigelse af den gamle, og Danica vil efterfølgende sende en bekræftelse på vores nye 
forsikring hos dem. 
4.  
c) Vi er godt i gang med bankskiftet, vi vil finde nogle datoer hvor vi kan mødes i banken. 
5.  
d) Gartner Kim Schak har været og kigge på de ting han mangler, og der er lavet aftaler herom, 
Anni ringer for at høre hvornår han går i gang. 
6.  
e) Ejendomsskat – Vi har i dag underskrevet samtykkeaftale. 
7.  
f) Snerydning – Freddy har igen i år fået lavet en aftale omkring snerydning på astfaltvejen. 
 
 
8. Kommemde møder. 
-Næste møde afholdes hos Jette den 13.januar 2010  kl.19.00 
 
Onsdag den 10.03.2010 hos Mogens 
Onsdag den 14.04.2010 hos Freddy 
 
9. Eventuelt. 
Intet nyt – vi håber at vi kan holde fri/juleferie i december. 
 
              
- 
Ps. Kan alle lave rettelser i vores referater ????? 


